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Zápis ze čtvrté schůze zastupitelstva Obce Vítkovice
konané dne 16. dubna 2012

1) Vzít na vědomí zhodnocení zimní sezony 2011–2012.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 2
Usnesení: OZ bere na vědomí předběžné zhodnocení zimní sezony 2011–2012.

2) Žádost pana Oldřicha Štěpa a paní Kateřiny Flajšrové o prodloužení termínu sta-
noveného v čl. V/ kupní smlouvy na pozemek p. č. 366/2 v k. ú. Vítkovice v Kr-
konoších o tři roky.
Návrhy zastupitelstva: prodloužení o 2 roky (5 hlasů – Rychtr, Krčmářová, Vo-
lejník, Brož, Vancl), prodloužení o 1 rok (4 hlasy – Spilka, Navrátilová, Matuš,
John). Zdržel se hlasování: 0.
Usnesení: OZ schvaluje žádost p. O. Štěpa a p. K. Flajšrové a prodlužuje termín

zahájení výstavby na p. p. č. 366/2 v k. ú. Vítkovice v Krk. o dva roky,
tj. 14. 4. 2014.

3) Změna rozpočtu č. 1.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0.
Usnesení: OZ schvaluje změnu rozpočtu č. 1.

4) Žádost Autoklubu Krakonoš Jilemnice o finan. příspěvek. Návrh 5 000,– Kč.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0.
Usnesení: OZ schválilo finanční příspěvek pro Autoklub Jilemnice ve výši

5 000,– Kč.
5) Vzít na vědomí Zprávu o posouzení a hodnocení nabídek zpracovanou hodno-

tící komisí k podlimitní veřejné zakázce „Obec Vítkovice v Krkonoších – ČOV“.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0.
Usnesení: OZ bere na vědomí Zprávu o posouzení a hodnocení nabídek zpra-

covanou hodnotící komisí k podlimitní veřejné zakázce „Obec Vítko-
vice v Krkonoších – ČOV“.

6) Rozhodnout o přidělení veřejné zakázky „Obec Vítkovice v Krkonoších – ČOV“
uchazeči SYNER VHS Vysočina, a. s. jehož nabídková cena v Kč bez DPH a bez
rezervy byla vyhodnocena jako nejnižší.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0.
Usnesení: OZ rozhoduje o přidělení veřejné zakázky „Obec Vítkovice v Krko-

noších – ČOV“ uchazeči SYNER VHS Vysočina, a. s., jehož nabíd-
ková cena v Kč bez DPH a bez rezervy byla vyhodnocena jako
nejnižší.

7) Pověřit starostu obce k podpisu smlouvy veřejné zakázky „Obec Vítkovice –
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ČOV“ po uplynutí lhůty pro podání námitek.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0.
Usnesení: OZ pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy veřejné zakázky „Obec

Vítkovice v Krkonoších – ČOV“ po uplynutí lhůty pro podání námi-
tek.

Zápis z páté schůze zastupitelstva Obce Vítkovice
konané dne 9. května 2012

1) Schválit hospodářský výsledek Služeb Vítkovice s. r. o. za rok 2011, a to se zi-
skem 765 tis. Kč, který bude použit na částečné pokrytí ztrát z minulých let.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0
Usnesení: OZ schvaluje hospodářský výsledek Služeb Vítkovice s. r. o. za rok

2011 s tím, že zisk bude použit na částečné pokrytí ztrát z minulých let.
2) Vzít na vědomí zprávu o finančním vyhodnocení zimní sezony 2011–2012

Usnesení: OZ bere na vědomí zprávu o finančním vyhodnocení zimní sezony
2011–2012

3) Schválit Dodatek č. 1 ke směrnici o inventarizaci.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0
Usnesení: OZ schvaluje Dodatek č. 1 ke směrnici o inventarizaci

4) Schválit inventarizaci obce, SDH a ZŠ a MŠ k 31. 12. 2011 – příloha inven-
tarizační zpráva. K 31. 12. 2011 je evidován majetek obce ve výši
107 913 370,22 Kč.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0
Usnesení: OZ schvaluje inventarizaci obce, SDH a ZŠ a MŠ k 31. 12. 2011.

5) Žádost pana Mgr. Vladimíra Lukeše o prodloužení termínu stanoveného v čl. V/
kupní smlouvy na pozemek p. č. 366/5 v k. ú. Vítkovice v Krkonoších o 2 roky.
Pro 6, proti 0 zdržel se hlasování 3 (Matuš, John, Spilka)
Usnesení: OZ schvaluje žádost pana Mgr. Vladimíra Lukeše a prodlužuje ter-

mín zahájení výstavby na pozemku p. č. 366/5 v k. ú. Vítkovice v Kr-
konoších o 2 roky, tj. 19. 4. 2014.

Různé: Vítkovický zpravodaj – cena černobílého vydání cca 5000,– Kč za 300 ks,
cena barevného vydání cca 6500,– Kč za 300 ks.

Dotaz: Jakým způsobem je naloženo se dřívím pokáceným na obecních pozem-
cích? – Kulatina je použita na dřevosochání, ostatní je složeno u OÚ, po-
užívá se na topení
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Zápis ze šesté schůze zastupitelstva Obce Vítkovice
konané dne 6. června 2012

1) Vzít na vědomí Výroční zprávu Freestyle Area – snowpark vlek Jizerka.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0.
Usnesení: OZ bere na vědomí Výroční zprávu Freestyle Area – snowpark vlek Ji-

zerka.

2) Schválit návrh závěrečného účtu Obce Vítkovice za rok 2011 a zprávu o vý-
sledku přezkoumání hospodaření a to „bez výhrad“ nebo „s výhradami“.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0.
Usnesení: OZ schvaluje návrh závěrečného účtu Obce Vítkovice za rok 2011

a zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření a to „bez výhrad“.

3) Žádost pana Mládka o pronájem části pozemku vedle konečné stanice Aldrov
na zimní sezonu 2012/2013 za účelem provozování rychlého občerstvení
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0.
Usnesení: OZ schvaluje pronájem části pozemku p. č. 46 panu Mládkovi za úče-

lem provozování rychlého občerstvení za cenu 25 000,– Kč + DPH na
zimní sezonu 2012/2013 + náklady na elektrickou energii.

4) Žádost pana Potůčka o pronájem pozemku za účelem provozování Lyžařské
školy a přenosného lyžařského vleku v délce 100 m a žádost o pronájem malé
zděné buňky, která bude využívána pro Lyžařskou školu na dobu 7 let.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0.
Usnesení: OZ schvaluje pronájem st. p. č. 576 (20 000,– Kč) panu Potůčkovi za

účelem provozování lyžařské školy a přenosného vleku na části
p. p. č. 46 (10 000,– Kč) za cenu 30 000,– Kč + DPH za zimní sezonu
na dobu 5 let.

5) Žádost pana Bakuse o provozování snowtubingu ve skiareálu Aldrov na zimní se-
zonu 2012/2013.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0.
Usnesení: OZ schvaluje provozování snowtubingu a pronájem pozemku vedle

Braunovy chaty panu Bakusovi za 15 000,– Kč + DPH na zimní se-
zonu 2012/2013.

6) Schválit finanční příspěvek obce ve výši 4 000,– Kč na Dětský den a pouť.
Pro 9, proti 0, zdržel se hlasování 0.
Usnesení: OZ schvaluje finanční příspěvek obce na Dětský den a pouť ve výši

4 000,– Kč.
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7) Návrh paní ředitelky Hartmanové na zvýšení úplaty v ZŠ a MŠ a zpoplatnění
některých služeb v ZŠ.
Pro 7, proti 2 (Volejník, John), zdržel se hlasování 0.
Usnesní: OZ schvaluje návrh paní ředitelky Hartmanové na zvýšení úplaty v ZŠ

a MŠ a zpoplatnění některých služeb v ZŠ.

Oznámení obecního úřadu

Sběr nebezpečného odpadu
V sobotu 29. září 2012 proběhne sběr nebezpečného odpadu:

od 12: 30 do 12: 40 hod. na OÚ Vítkovice
od 12: 50 do 13: 00 hod. na parkovišti u kostela

Přijímány budou následující druhy odpadů
– léky všeho druhu včetně mastí
– domácí kapalné i tuhé chemikálie (ředidla, kyseliny, louhy, vývojky a us-

talovače, chemické přípravky na ochranu rostlin, hubení plevelů
a škůdců atd.) VŠE ŘÁDNĚ OZNAČENÉ!

– zbytky starých barev, obaly od barev
– televizory, ledničky, zářivky
– všechny druhy akumulátorů včetně elektrolytu, baterií a článků
– upotřebené motorové oleje (v uzavřených nádobách do 30l)
– olejové filtry a další zaolejovaný materiál

Nebude přijat nebezpečný odpad, který bude umístěn na stanoviště před příjez-
dem mobilní sběrny nebo po jejím odjezdu.

Čištění komínů
Od 1. 1. 2011 vstoupilo v platnost nařízení vlády č. 91/2010 o podmínkách po-

žární bezpečnosti při provozu komínů, kouřovodů a spotřebičů paliv. Zde uvádíme
kontakt na kominickou firmu – Pavel Šabata, Martinice v Krk. – kompletní komi-
nický servis, tel. 724 205 001. Firma poskytuje své služby v pracovních dnech, ale
i o víkendech. Objednávat můžete i na obecním úřadě.
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Společenská rubrika

Významná životní jubilea
V měsíci červenci 2012 oslavila své životní jubileum paní Marie Hančová

a Prof. Dr. Libor Pátý a v měsíci srpnu 2012 pan Josef Salač. Jubilantům přejeme
pevné zdraví a hodně životní pohody do dalších let.

Nově narození
V měsíci červenci 2012 se narodila Eliška Spilková. Vítáme nového občánka

a přejeme mu a jeho rodičům hodně zdraví, radosti a spokojenosti.

Úmrtí
V měsíci srpnu nás opustil pan Josef Skrbek ve věku 57 let. Pozůstalé rodině

projevujeme upřímnou soustrast. Rodina Skrbkova děkuje za projevenou soustrast.

Co se děje v naší obci, o čem možná nevíte…

Takto likvidují svůj odpad obyvatelé? Návštěvníci? Nebo provozovatelé
chalup? Líbí se Vám to?!

Našli se nenechavci, kteří odcizili z oken obecního úřadu truhlíky
s květinami a z úřední desky krásně rozkvetlé závěsné květináče.

Doufáme, že alespoň někomu dělají radost.! !
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Sportovní klub Jana Harracha

Opět je za námi další čtvrtletí a SK Jana Harracha uspořádal několik akcí a ně-
kolika akcí se zúčastnil.

První jarní událostí bylo pálení čarodějnic na hřišti u školy. Sešlo se spousta dětí
s rodiči a lampiónový průvod byl opravdu dlouhý. I když ještě nebyla úplná tma, i tak
se to barevnými lampióny jen hemžilo. Po upálení čarodějnice všechny děti dostaly
zdarma špekáčky které si mohli sami opéct. Po setmění propukl velký ohňostroj.

Další akcí byl dětský den spojený s dřevosocháním. Celé odpoledne probíhaly
soutěže a hry, při kterých děti zdokonalovaly svoje fyzické i vědomostní schopnosti
za které byly patřičně odměňovány. Hračky byly zakoupeny z finančních prostředků
SK Jana Harracha, a finanční pomoci Obce Vítkovice, dále přispěli paní Jana Hoch-
manová a obchůdek Burák, kterým tímto moc děkujeme. Pro rodiče byla podívána
na krásnou práci s motorovou pilou.

Také jsme se zúčastnili několika turnajů. První byl v Dolních Štěpanicích, kde
jsme obsadili druhé místo, zúčastnilo se 12 týmů. Další byl ve Víchové nad Jizerou,
kde hrálo 14 týmů a tým Vítkovic obsadil opět druhé místo. Třetí turnaj se konal za
slunečného počasí na Benecku. Zúčastnilo se 18 týmů a byl to celodení boj o co nej-
lepší úmístění. Nakonec jsme obsadili třetí místo. Poslední turnaj v soutěži 6. ročníku
Volleyball four-tour 2012 se uskutečnil ve Vítkovicích v sobotu 18. 8. 2012, kde jsme
obsadili druhé místo a v celém turnaji jsme se umístili také na druhém místě.
Přejeme krásný podzim a budeme se těšit na setkání s Vámi při dalších akcích ko-
naných.

Věděli jste…

V létě proběhly olympijské hry v Lon-
dýně, které byly pro české sportovce velmi
úspěšné. Každý asi fandil a má v paměti vý-
sledky a zajisté i boj českého čtyřkajaku, ve
kterém seděl i Lukáš Trefil. Ten do Vítkovic
jezdí odmala se svými rodiči a načerpává síly
do dalších závodů. Za všechny bych mu chtěla
pogratulovat a popřát mnoho úspěchů v další
kariéře. A těšíme se na bujaré oslavy, až dorazí
na chalupu.
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Okénko školy

Závěr školního roku
Červen je jeden z nejoblíbenějších měsíců školního roku. Děti se těší na výlet

a další akce, které k předprázdninovému období patří. Letos jsme si skoro všechno
nechali na ten úplně poslední týden. V úterý jsme vyrazili společně se ZŠ Víchová
nad Jizerou do Liberce. Navštívili jsme dinopark, kde jsme viděli spoustu dinosaurů
v životní velikosti, někteří se hýbali a vydávali zvuky, zkrátka návrat do pravěku se
vším všudy. Moc se nám líbilo také 4D kino s příběhem dinosauřího mláděte. Od-
poledne už jsme v liberecké ZOO mohli pozorovat skutečná zvířata. Nejví c se nám
asi líbili lachtani a samozřejmě bílý tygr.

Ve středu dopoledne jsme nachystali zábavné dopoledne plné soutěží, na které
přišly i děti ze školky. Téma bylo „Ať žijí duchové“, a tak se to na hřišti duchy jen
hemžilo. Odpoledne většina dětí s pomocí rodičů dopravila svá kola do Jilemnice
a vydali jsme se na cyklistický výlet kolem Martinických rybníků. Cesta vedla vět-
šinou lesem a tak se nám jelo opravdu krásně a bezpečně. Chvíli jsme pobyli u nej-
většího rybníka a potom jsme cestou plnili různé úkoly a sbírali borůvky a jahody.
U posledního rybníka na děti čekala ukrytá sladká odměna. Přes Javorek jsme dojeli
zpět do Jilemnice, kde jsme výlet bez jakýchkoliv karambolů zakončili zmrzlinou.
Večer nás čekalo tradiční spaní ve škole s táborákem a stezkou odvahy. Přestrojili
jsme se znovu za duchy a strašidla a vydali se ke hřbitovu, kde se nakonec všem po-
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dařilo podepsat se na podpisovou listinu u vchodu kostela. Pravda je, že v někom
byla opravdu malá dušička.

Čtvrtek byl ve znamení sportovního desetiboje Celkovým vítězem se stal mezi
staršími dětmi Štěpán Vrána a mezi mladšími Patrik Jindřišek.

V pátek už jsme jen rozdali vysvědčení a popřáli Terezce Pištorové a Pavlíně
Pohořelé, ať se jim líbí v jilemnické škole.

Jana Matoušková
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Léto u hasičů

Prázdniny jsou za námi a děti už zase chodí do školy. Ovšem máme na co vzpo-
mínat. Od jara jsme sbírali mnoho zážitků. Zapojili jsme se do pohárové soutěže
O Soptíkův pohár, což je seriál šesti soutěží. V Bítouchově, Jablonci nad Jizerou,
Košťálově, Bozkově, Libuni a Bradě-Rybníček. Právě tam jsme se vydali v polovině
prázdnin a spojili soutěž s výletem a stanováním. 17. srpna jsme se vydali vlakem do
Jičína, tam jsme se posilnili zmrzlinou a zařádili si na hřišti u náměstí. Pak nás če-
kaly asi čtyři kilometry po modré do Brady. Cestou jsme nezahynuli a okolo šesté
večer jsme rozbalili první stan. Během chvíle byl tábor hotov a děti mohly odpočí-
vat s řízkem v ruce. Ovšem klidu jsme si moc neužili, protože se nás rozhodli nav-
štívit okřídlení mravenci a museli jsme sednout do auta a mazat pro repelenty. Ráno
nás čekal brzký ranní budíček, ale sluníčko nás ze stanů rychle vytáhlo. Po snídani
jsme vyrazili na vrchol Brady-Rybníček, kde se konal závod v orientačním běhu. My
museli jen sklopit oči, protože na kopec jsme dorazili s „jazyky na vestách“ a v úmor-
ném horku tam běhali důchodci jakoby nic. Cílem cesty byla návštěva Rumcajse
a jeho světničky, ale nebyl doma, tak jsme mu alespoň napsali vzkaz, že jsme tam
byli. Cesta zpátky vypadala jako dostihový závod. Děti šly spolu s částí vedoucích
úprkem z kopce do tábora, protože vidina koupaliště hnala všechny vpřed. Odpo-
ledne jsme strávili na jičínském koupališti, kde se děti vyřádily a po návratu je čekal
trénink požárního útoku, kde zaběhly svůj osobní rekord. Večer jsme pak opékali
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buřty a zpívali u ohně. Poslední den byla na programu soutěž. Sjelo se 37 družstev
ve dvou kategoriích, dorazil vodník a na děti čekala i bohatá tombola. Báli jsme se
výsledku, protože vedro a únava z předešlých dvou dnů byla velká a nervozita v ta-
kovém počtu družstev jen rostla a rostla. Jenže děti nás moc mile překvapily a vydaly
ze sebe maximum. Zaběhly výborný čas 35: 81, což bylo poprvé v letošním roce pod
40 s. Jen mašina nám dala zabrat, né a né nastartovat a už to vypadalo, že budeme
muset odstoupit, ale vše dobře dopadlo a všichni nám opět tleskali. Stany jsme měli
sbalené, tak jen diplom a vyrazit. Museli jsme se omluvit i z vyhlášení, protože čas
byl neúprosný a vlak nečeká. Za 60 minut jsme dokázali ujít třiapůl kilometru, i když
mě nebudou mít asi kolegyně dlouho rády a děti budou dlouho nadávat, museli jsme
jednoduše „šlapat do posledních sil“. Vlak jsme stihli a po sedmé jsme dorazili do
Vítkovic. Chtěla bych poděkovat
Obecnímu úřadu a celému zastupitel-
stvu, že nám zapůjčili SKI TAXIK,
díky kterému jsme nemuseli táhnout
stany a spacáky na zádech. Také díky
moc Penzionu Na stráni, kde jsme
mohli připravit jídlo pro děti a půjčit si
nádobí a stoly.

Léto nebylo jenom o výletu. Za-
pojili jsme se do akce recyklujte s ha-
siči, kterou pořádá ELEKTROWIN
a za každý vyhozený elektrospotřebič
dostaneme finanční odměnu. Proto,
kdyby chtěl někdo vyhodit třeba sta-
rou lednici, televizi, mobil, fén apod.
nechť se obrátí na 777 662 104.
Sběrné místo je na hřišti u kostela. Na
konci školního roku jsme pořádali
pouť. Počasí vyšlo lépe než loni, ale
zato spolupráce s Jiskrou se nepovedla.
Soutěže, ten samý den, se zúčastnily
čtyři sbory z okolí. Studenec, Víchová
nad Jizerou, Štěpnice a Branná. Děti se
bavili, ale zamrzelo nás, že místních
přišla jen malá hrstka. To nás ovšem
neodradí a v březnu si vše vynahra-
díme na Maškarním bále.

Přejeme všem hezký podzim
a dětem pěkné známky ve škole.

Martina Vanclová
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Poděkování

V pondělí 23. dubna ráno vyrazili sedmáci ze Základní školy Žižkov Kutná Hora
na zasloužený pobyt do Krkonoš. Parta 20 dětí odjela na pětidenní výlet na vrcholy
Krkonoš, konkrétně do turisticky vyhledávaných Vítkovic.

Vybraní žáci si pobyt opravdu zasloužili, jelikož právě oni vyhráli vícedenní
výlet v celorepublikové vědomostní soutěži. Hlavní cenou byl zmíněný výlet do rou-
beného rodinného pensionu Permanentka a to zcela zdarma. Mimo jiné dostal každý
účastník hodnotné dary. „Pobyt se mi velice líbil, sníh jsme sice u chaty neměli, ale
i tak to bylo super, ” říká jedna z účastníků Dominika Nováková.

Děti společně s dvěmi učitelkami prozkoumávaly krásy Krkonošského národ-
ního parku, kde nachodily více jak dvacet kilometrů. Nejdelším a závěrečným výle-
tem byla větší procházka na horskou chatu „Dvoračky”, ležící v nadmořské výšce
1140 m. n. m. Na vrchu byly odměněny limonádou, palačinkami s tvarohem a v ne-
poslední řadě také nádherným výhledem na rozprostírající se krajinu.

Sedmáci si pobyt velice užili. O tom napovídaly také teploty a horské slunce,
které vylézalo každý den. Dětem pětidenní výlet v Krkonoších dodal energii pokra-
čovat a účastnit se dalších vědomostních soutěží.
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Jilemnicko – svazek obcí

Ohlédnutí za činností Jilemnicka – svazku obcí v roce 2011
Aktivní činnost Jilemnicka – svazku obcí měla také v roce 2011 stoupající

tendenci. Začátek roku se nesl především v duchu příprav závěrečných vyúčtování
projektů a aktivit, které byly realizovány v uplynulém kalendářním roce. Jednalo
se spíše o menší projekty financované především z prostředků Libereckého kraje,
jako byl projekt zaměřený na seniory pod názvem Bezpečné stáří a také projekt
Rozvoj a obnova mikroregionu Jilemnicko, který se pro změnu zaměřil na opravu
a údržbu veřejného majetku v regionu. Ihned na začátku roku pak také byla po-
dána opravená a rozpočtově umírněnější druhá verze žádosti o dotaci na projekt
Rozvoj a propagace pohraničí ve spolupráci česko-polských obcí. Tato žádost se
předkládala 10. 1. 2011 a byla podepsána projektovým partnerem – městem Kar-
pacz. Žádost navazovala na neúspěšný pokus ze září 2010.

V průběhu ledna probíhala distribuce vydaných publikací o drobných památ-
kách regionu. Knížky byly zdarma předány do škol, muzeí, knihoven, informač-
ních center, na obecní a městské úřady a na orgány spojené s ochranou životního
prostředí, ochranou památek a orgány krajské správy.

Na konci ledna pak zástupci Jilemnicka – svazku obcí navštívili hromadně
Náměšť nad Oslavou, kde absolvovali seminář týkající se problematiky zpraco-
vání bioodpadu a prohlídku místní kompostárny. Na tomto setkání byla také di-
skutována možná varianta budoucího systému zpracování bioodpadu v regionu
Jilemnicko. Tato akce byla stěžejním momentem pro nastartování náročných pří-
prav pro získání dotace z Operačního programu životní prostředí. Na účasti na
tomto projektu bylo zainteresováno celkem 20 obcí z 21 členských obcí.

Důležitá byla také příprava návrhu rozpočtu na nový navazující projekt do
Operačního programu přeshraniční spolupráce pod názvem Dny polsko-české
kultury. V rámci tohoto projektu bude probíhat další prezentace partnerského
města Karpacz v rámci Krakonošových letních podvečerů a nově pak také pre-
zentace Jilemnicka na kulturních akcích v Karpaczi. Součástí projektu je také
představení krkonošské kuchyně a pořízení praktického sborníku kulturních usku-
pení Jilemnicka. Předložení kompletní žádosti bylo plánováno na červen 2011.

V únoru jsme úspěšně absolvovali povinnou kontrolu realizace projektu ze
Státního zemědělského intervenčního fondu ve vztahu k projektu Pasportizace
kulturních památek mikroregionu Jilemnicko. V souvislosti s ukončením tohoto
projektu byla zrealizována výstava fotografií, které jsou součástí publikace, a to
v prostorách foyer Kina 70 v Jilemnici. Výstava dále v průběhu roku putovala do
obce Čistá u Horek a do města Rokytnice nad Jizerou.

Dále byla jako tradičně připravována žádost do Programu obnovy venkova Li-
bereckého kraje na projekt Společná obnova obcí mikroregionu Jilemnicko. Cel-



kový rozpočet žádosti činil 430 tisíc a byly do něj zahrnuty opravné práce v pěti
obcích.

V březnu proběhla první valná hromada v roce 2011, na které byl schválen
rozpočet pro daný kalendářní rok a rozpočtový výhled do roku 2014. Díky při-
pravenému výhledu bylo možné konstatovat, že činnost a především financování
Svazku je stabilní a reálné.

Na základě dokončené distribuce publikace Drobné památky a velkému zájmu
o další výtisky byla zahájena diskuze o možném zpracování druhého doplněného
vydání.

Na konci března proběhla již tradiční akce Den učitelů. Opět byla uspořádána
ve spolupráci s městem Jilemnice v prostorách hlavního sálu Společenského domu
Jilm. Slavnostní kulturní program včetně předávání ocenění byl završen společ-
nou zábavou, která probíhala do nočních hodin. Tato akce je každoročně hojně
navštěvována a setkává se s pozitivním ohlasem.

Poslední důležitou aktivitou v březnu byla povinná kontrola na Okresní správě
sociálního zabezpečení, která se zaměřila na podklady od dubna 2009 do února
2011. Důvodem pro tuto kontrolu byla skutečnost, že díky projektu Krakonošovy
letní podvečery bez hranic máme evidované částečné pracovní úvazky.

V dubnu byla připravena žádost o dotaci do rozpočtu Libereckého kraje na
projekt Cesta mimo zákon, který se měl zaměřit na prevenci pro žáky devátých
tříd základních škol. Tento projekt však bohužel nezískal potřebnou finanční pod-
poru. Proběhlo také výběrové řízení na dodavatele prací zaměřených na přípravu
žádosti do OPŽP. Vítězem se stala firma Zera – zemědělská ekologická regionální
agentura z Náměšti nad Oslavou. Na základě pozdějších informací od SFŽP bylo
rozhodnuto o rozdělení projektového záměru na dva samostatné projekty tak, aby-
chom vyhověli podmínkám De minimis. Z tohoto důvodu bylo nutné zpracovat
druhou neplánovanou žádost, která již byla z důvodu nižší ceny zadána přímo
stejnému subjektu.

Duben byl také zahajujícím měsícem pro realizaci schváleného projektu z Eu-
roregionu Nisa, který byl předkládán v lednu. Proběhlo sestavení pracovní skupiny
pro přípravu nové rozvojové strategie a uskutečněno bylo také poptávkové řízení
na dodavatele grafického manuálu, propagačních předmětů a zpracovatele obsahu
rozvojové strategie. Práce na tomto projektu jsou rozplánovány až do března 2012.

Závěr dubna se nesl v příjemné duchu společné cesty starostů na jižní Moravu.
Tato cesta měla odpočinkový charakter a jejím cílem bylo stmelení nového po-
volebního kolektivu starostů.

Na začátku května jsme byli informováni, že neuspěla naše žádost do POV
LK na projekt Společná obnova obcí mikroregionu Jilemnicko. Protože však byla
avizována možnost druhého kola žádostí, projektový záměr byl ve stejné podobě
odložen pro předložení do další výzvy.

V průběhu května probíhala náročná finalizace podkladů pro projekt Dny pol-
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sko – české kultury a také probíhaly práce na přípravě projektových žádostí do
OPŽP, především pak výběr vhodných míst pro úložiště a zajišťování vyjádření
od stavebního úřadu a dalších příslušných orgánů. V rámci finálních prací bylo vy-
řazeno plánované úložiště v Levínské Olešnici a počet komunálních kompostáren
se tak ustálil na 6ti lokalitách.

Rozhodnuto bylo o vydání doplněného dotisku publikace o drobných památ-
kách. Pro realizaci oprav byla sestavena pracovní skupina pod vedením pana Kes-
nera. Termín pro vydání nové knížky byl stanoven na začátek prosince 2011.

V posledním měsíci před obdobím letních prázdnin proběhlo výjezdní zase-
dání ve Víchové nad Jizerou. Toto výjezdní zasedání bylo zároveň druhou valnou
hromadou Svazku. Jednání starostů Jilemnicka se zúčastnili nově zvolení zástupci
Euroregionu Nisa. Proběhlo schvalování závěrečného účtu za rok 2010, předsta-
vena byla zpráva auditora a schválena byla výroční zpráva za rok 2010.

Závěr června pak patřil intenzivní přípravě programu Krakonošových letních
podvečerů 2011 a přípravě žádostí o dotaci do OPŽP.

Obě zpracované žádosti do OPŽP na projekty Komunitní kompostování na Ji-
lemnicku a Zajištění sběrných nádob pro komunitní kompostování na Jilemnicku
byly předloženy na začátku července v pobočce SFŽP v Liberci. Následně probí-
hala plánovaná realizace dalšího ročníku Krakonošových letních podvečerů a zá-
roveň posledního ročníku Krakonošových letních podvečerů bez hranic.

V srpnu bylo zajištěno doplnění požadovaných údajů do projektových žádostí
OPŽP, díky čemuž byly oba projekty přijaty po formální stránce k dalšímu hod-
nocení. Nadále pak také probíhala aktivní příprava nového vydání publikace drob-
ných kulturních památek.

Na začátku září byla předložena opětovně žádost do POV LK na projekty ob-
novy a údržby obecního majetku v nezměněné podobě. Schváleno bylo partner-
ství s městem Jelení Hora na preventivním projektu zaměřeném na děti, který
bude etapově rozdělen do roku 2011 a 2012.

V říjnu proběhla pracovní cesta Rady Svazku do města Saint Gallen ve Švý-
carsku, kde byla na společném jednání diskutována možnost spolupráce v rámci
Programu partnerství Švýcarsko-české spolupráce. Výstupem z tohoto jednání
byl projektový záměr, který posloužil jako podklad pro přípravu žádosti o dotaci
pro rok 2012.

V říjnu také bylo zahájeno jednání se zástupci společnosti Krkonošské metro
o založení nové obecně prospěšné společnosti, která si stanoví za cíl záchranu
provozu regionální železniční dráhy. Vzhledem k nutnosti změny stanov bylo toto
rozhodnutí oddáleno na začátek roku 2012.

V podzimních měsících probíhala především náročná práce na přípravě nové
rozvojové strategie mikroregionu pro roky 2012–2022. Pracovní skupina garantů
navrhovala jednotlivé strategické priority a v rámci těchto také strategická opa-
tření. Dokončení strategie je plánováno na březen 2012.
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Jilemnicko – svazek obcí a jeho projektové záměry na zřízení systému kom-
postování v regionu byly prezentovány na dvou odpadových konferencích v Li-
bereckém a Ústeckém kraji. Záměr se setkal se všeobecným pozitivním ohlasem
a v případě úspěšné realizace bylo Jilemnicko požádáno o další prezentaci prak-
tické realizace.

Podzim pak také neodmyslitelně patřil realizaci tradiční akce pro děti z prv-
ních tříd, kterou je akce Děti, pozor silnice! V roce 2011 proběhl již pátý ročník
a podařilo se tuto aktivitu prozatím finančně stabilizovat díky úsilí partnerského
města Jilemnice. Celkem prošlo tímto projektem v roce 2011 neuvěřitelných 230
prvňáčků včetně dětí partnerského Košťálova.

V říjnu byla opětovně předložena žádost o příspěvek na pořízení mobilního
jeviště u Nadace ČEZ. Výsledek této žádosti bude znám v prvním čtvrtletí 2012.

Na začátku listopadu proběhlo další výjezdní zasedání mikroregionu tentokrát
v obcích Peřimov a Mříčná. Po příjemné prohlídce obcí probíhalo pracovní se-
tkání, na kterém se konkretizovala podoba příštích Krakonošových letních pod-
večerů v roce 2012.

Na konci listopadu bylo předloženo poslední náročnější vyúčtování za 5. mo-
nitorovací období Krakonošových letních podvečerů bez hranic. Projekt se závě-
rem roku blíží ke svému konci a jeho úplné administrativní ukončení je
předpokládáno na červen 2012.

Předposlední měsíc roku byl obdobím dobrých zpráv. Jilemnicko – svazek
obcí získalo příslib dotace na obě projektové žádosti z Operačního programu ži-
votní prostředí, dále získalo dotaci v rámci POV LK na projekt Společná obnova
obcí mikroregionu Jilemnicko a také byla přidělena dotace na navazující projekt
přeshraniční spolupráce Dny polsko-české kultury.

Před adventním obdobím se podařilo dokončit přípravu nové publikace drob-
ných památek a na vánoční valné hromadě tak mohla být pokřtěna nová fotogra-
fická knížka, která byla distribuována do volného prodeje.

V polovině prosince proběhla realizace první aktivity projektu Bezpečnost
v partnerství s Jelení Horou. Jilemnicko zajistilo ve spolupráci s městem Jilem-
nice účast dětí na přednášce zaměřené na prevenci a následně na předvánoční akci
zajišťované hasiči a městskou policií na náměstí v Jelení Hoře. Celkem se úča-
stnilo 36 dětí a dále 12-ti členný pěvecký sbor, který zajistil za české partnery
kulturní doprovod.

Konec roku pak patřil práci na tvorbě nového loga mikroregionu, přípravě
první pracovní verze nové strategie a v neposlední řadě změně stanov, která
umožní založení nové obecně prospěšné společnosti Krkonošské metro, o. s.
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Jilemnicko – svazek obcí si vyměňuje zkušenosti
s kantonem St. Gallen

Na konci května 2012 proběhla první etapa z projektu financovaného z Fondu
Partnerství Švýcarsko-české spolupráce. Proč se Jilemnicko – svazek obcí o tento
grant ucházelo a kým je financován, to jsou otázky, na které by se možná mnozí z vás
zeptali, pokud by měli příležitost. Začneme tedy nejdříve tou druhou. Tento gran-
tový fond je zaštiťován Ministerstvem financí a finanční prostředky jdou přímo z pro-
středků Švýcarské federace, neboť tato povinnost jim vyplývá na základě jejich
participace na evropském hospodářském prostoru a má pozitivně motivovat země
rozšířené Evropské unie v jejich rozvoji. Jilemnicko – svazek obcí jako dobrovolné
sdružení má na starosti realizaci společných aktivit v oblasti rozvoje a obnovy ven-
kova, zachování tradic, v oblasti cestovního ruchu, životního prostředí a veřejné
správy. Zástupci Jilemnicka – svazku obcí díky financím poskytovaným ze Švýcar-
ska dostali možnost vyměnit si své zkušenosti se zástupci samosprávy v zemi, která
je o několik kroků vpřed a její systém je funkční a efektivní. Tyto cenné zkušenosti
pak mohou starostové na české úrovni zúročit ve své praxi a případně se inspirovat
neotřelými nápady a zajímavými postřehy svých zahraničních kolegů. Cílem celého
projektu je pak nejen samotná výměna zkušeností, ale také seznámení se s běžným
životem v obou zemích. Projekt byl ve své realizaci nastaven do dvou samostatných
etap. Proběhla již studijní cesta českých zástupců obcí do kantonu St. Gallen a v září
navštíví švýcarští zástupci mikroregion Jilemnicko. První část projektu je již za námi,
jak bylo zmíněno na začátku tohoto článku. A jak tato studijní cesta probíhala? Zá-
stupci Jilemnicka – svazku obcí vyrazili na týdenní cestu autobusem BusLine Se-
mily a jejich první zastávkou byl úřad kantonální vlády v St. Gallenu. Po přednášce
o politickém a státním systému Švýcarska měli možnost si prohlédnout budovu sídla
kantonu a také město St. Gallen. Poté se celá skupina přesunula do oblasti Curryš-
ského jezera, konkrétně do partnerského města St. Gallenkappel. Zástupci obcí zde
během čtyř dní absolvovali přednášky o cestovním ruchu, dále ve Švýcarsku popu-
lárním a aktuálním slučování malých obcí a stihli také prohlídky místní řemeslné vý-
roby v oblasti potravinářství a rukodělných prací, zemědělské školy a chovu dobytka,
spalovny odpadů, podniku na zpracování bioodpadu, a v neposlední řadě navštívili
místní vysokou školu a absolvovali exkurzi u jednotky dobrovolných hasičů. Celá
tato cesta, ač byla velmi náročná, probíhala bez komplikací a byla pozitivně hodno-
cena účastníky i hostiteli. Nyní nám nezbývá nic jiného, než přát švýcarské delegaci,
která k nám zavítá v druhém zářijovém týdnu, aby se jim na Jilemnicku líbilo (ales-
poň tak jako nám u nich) a odnesli si i z České republiky spoustu zajímavých zážitku
a dobrých nápadů.

Radka Paulů
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Výtvarná soutěž o logo projektu
Jilemnicko – svazek obcí vyhlašuje soutěž o výtvarný návrh loga projektu „Ko-

munitní kompostování na Jilemnicku“. Soutěž je určena především žákům základních
škol a studentům středních a vysokých škol. Návrh nového loga by měl co nejvíce
znázorňovat téma projektu a místo jeho realizace. Projekt Komunitní kompostování
je zaměřen na spuštění systému sběru a třídění bioodpadu v rámci celého regionu Ji-
lemnicko s cílem snížit množství skládkovaného odpadu a využít zelenou hmotu pro
další rekultivaci obecních pozemků v podobě kvalitního kompostu.

Vítězné logo bude vybráno komisí složenou ze zástupců Jilemnicka – svazku
obcí a schváleno valnou hromadou. Autor vítězného návrhu získá věcnou cenu v po-
době výtvarných potřeb dle vlastního výběru v hodnotě 1 000,– Kč. Vítězný návrh
bude dále zpracován pro profesionální grafické využití a přejde do majetku Jilem-
nicka – svazku obcí. Logo bude užito na veškeré prezentační materiály a pořízené
technické a strojní vybavení. Logem budou také označeny všechny komunitní kom-
postárny, kterých bude v regionu Jilemnicko celkem šest.

Své návrhy zasílejte v tištěné podobě v zalepené obálce s označením „Soutěž –
logo“ na adresu Jilemnicko – svazek obcí, Masarykovo náměstí 82, 514 01 Jilemnice
do 16. listopadu 2012.

Z obecní kroniky

1967 – pokračování
Hospodaření obce. Příjmy 230 851 Kčs – Vydání 198 029 Kčs. Do rozpočtu

NV podnik Seba odvedl 26 000 místo plánovaných 35 000. Zimní škody na bu-
dovách a majetku NV odhadnuty na 29 000 Kčs. Plánovaná potřeba na údržbu
byla 70 000 Kčs. Na žádost pořadatelů mezinár. motocyklových závodů, které se
konaly 10.–11. června se startem v H. Mísečkách, věnovala rada NV 500,– Kčs
na zakoupení některé ceny pro soutěžní jezdce. Rada NV konala své schůze 2–3×
v měsíci. Z původního složení 7 členů účastňuje se zasedání rady většinou jen 4
členové pravidelně a to: Novotný Jan předseda, Rampas Josef místopředseda,
Kittler Antonín tajemník, Trojanová Marie. Někdy se dostaví Hesoun Bořivoj
z D. Míseček, který má vzdálené pracoviště. V důsledku zaměstnání v Jilemnici
vůbec nechodí do rady Pirkl František, ojediněle se účastní Neumann Rudolf,
předseda finanční komise, vedoucí Seby, který je zaneprázdněn dálkovým stu-
diem. Plénum NV zasedá 1× měsíčně s průměrnou účastí 60–70 % z 15 členů.
Zájem veřejnosti na schůzích plena je minimální. Komise NV, ne všechny konaly
plně svoji povinnost. Pravidelně 1× měsíčně podle plánu schůzuje školská ko-
mise, která řeší i otázky sociální. Ostatní komise se scházely dle naléhavosti, pří-
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ležitostně. Údržba veřejného osvětlení, kterou po několik roků prováděl Zelinka
Josef a tuto nemíní již vykonávat, národní výbor pověřil tímto úkolem Radka
Pirkla za odměnu 500,– Kčs ročně. I letošního roku nedokončil OSP opravu stře-
chy ZDŠ. Údržbář národního výboru F. Škoda dal výpověď z pracovního po-
měru, aby po půl roce opět zažádal o znovupřijetí. Byl přijat a za údržbáře
Václava Hartiga, který odchází do důchodu, byl získán F. Koláčný z Rychlova
(Benecko) s podmínkou, že si udělá zkoušky z řízení pásového traktoru. Povo-
leny volné soboty i pro mateřskou školu. Plénum národního výboru po předbě-
žných jednáních v radě a finanční komisi, schválilo vybírání poplatků
z přechodného ubytování z rekreačních chat a podniků pohostinství a to podle ná-
sledujících kriterií. V chatách nacházejících se v oplocených pastvinách a vzdá-
lených od lehko přístupných komunikací, 0,50 Kčs na osobu a den. V ostatních
ubytovacích prostorech 1,– Kčs. Nepočítá se pobyt ze soboty na neděli, u dětí
a výměnná rekreace (cizinci) v podnikových chatách. Za vybírání poplatků a je-
jich odvádění, jsou zodpovědni vedoucí, správcové, pokuď jsou na chatě trvale
nebo přímo podniky. Menší podniky mohou s nár. výborem sjednat rozumný pau-
šální poplatek. Za rok 1967 bylo vybráno a na účet národního výboru odvedeno
40 563 Kčs z přechodného ubytování.

Poněvadž se jednotlivým nár. výborům těžko shání materiál na údržbu
(hlavně stavební) navrhlo plénum NV, aby ONV shromažďoval jednotlivé poža-
davky ve sbírce instrukcí, které jsou okresem pravidelně vydávány, a tak řešit
poptávky a nabídky. O prázdninách brigádně pracovala na MNV Jaroslava Krau-
sová. K opětovné žádosti nár. výboru, aby byla přidělena administrativní účetní
síla, zaujal okres zamítavé stanovisko. V plénu NV projednána a odhlasována
soutěž, při brigádní výpomoci na výstavbě v obci. 3 nejlepší obdrží odměnu ve
výši 150,–, 100,– a 50,– Kčs. Hodnocení provedou zájmové organizace za své
členy. Odměnu získali: 1. Hanč Drahomír č. p. 341, 2. Čestmír Kožíšek č. p. 348,
3. Dráža Nedomlelová č. p. 268. Na celoobecním závazku odpracováno 1486
hodin placených, 977 neplacených. Schváleno pozměnit plánovanou výstavbu
čekárny u hotelu Praha, společně s garáží a to tak, že čekárna bude samostatná
a garáž se postaví v horní části obce na místě bývalého obchodu Müllerově na
pč. 16. V důsledku některých plánovaných změn v samosprávě, bylo 2× prove-
deno školení poslanců NV. Rovněž uskutečněno školení CO v úseku zdravot-
nictví. K projednání přišla do NV otázka klubovny mládeže, která byla v jednání
po dva roky. V dohodě s JZD došlo k závěru, že klubovna ČSM dala by se vy-
budovat nad skladištěm JZD v prvém poschodí, JZD vedoucím s. Hančem dalo
souhlas. MNV prohlášením předsedy Jana Novotného slíbil opatřit některý ma-
teriál, jako dveře, okna apod., JZD dovoz písku a další dopravu. Při jednání
s předsedou ČSM, Drahomírou Nedomlelovou (skupina ČSM má asi 20 členů)
vysloven souhlas předs. ČSM, že si mládežníci sami brigádnicky úpravu prove-
dou. Se strany JZD, byly některé úpravy provedeny, písek přivezen, ale další po-
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stup ve výstavbě klubovny zůstal na mrtvém bodě.
Národní výbor zajistil si u polesí „Rezek“ 1 díl lesních polomů a brigádním

zpracováním samovýrobou, zajistil si dřevo, které bude zapotřebí k výstavbě ga-
ráže a jiných oprav v údržbě nár. výboru se nacházejících. Byla prodána ruční se-
kačka, St. Šimůnkovi a V. Novotnému, s kterou neměl kdo pracovat ve službách
nár. výboru a tudíž byla nevyužita. Přenechána za obnos 3 800 Kčs. Z opuštěných
ploch se pravidelně nesklízí porost. V plénu NV vzešel návrh, aby se v mokrých
úsecích pokusně zasázela košíkářská vrba. Dobrovolně se uvolil zasázet vrbové
řízky s. B. Halama v „Kozích domcích“ a část tohoto plánu uskutečněn. V mě-
síci září schválena koupě pásového traktoru v ceně 40 000 Kčs. Pásák byl již po-
užíván v prosinci při odstraňování sněhu. Na zaplacení traktoru sjednána půjčka
od státní spořitelny.

Kult. osvětová část. Ve školním roce ukončilo docházku 18 žáků, 6 chlapců
a 12 děvčat. Z toho 14 v deváté třídě, 4 žáci v osmé (1 chlapec, 3 dívky), 4 při-
hlášky byly na školu 2. Cyklu, 1 do zemědělství, 1 do stavebnictví, 7 do učebního
poměru – čalouník, seřizovač text. Strojů, železničář, kuchař, číšník, cukrář,
4 dívky přímo do pracovního poměru, závod Cutisin Hrabačov a zdejšího pod-
niku Seby. Kádrové obsazení ve škole bylo do prázdnin beze změny. Po prázd-
ninách ztratila kultura předsedu OB, učitele s. Jecha, který nastoupil do Studence
na ZDŠ, jako zástupce ředitele. Svoji činnost jako předseda OB, vykonával s lá-
skou, s porozuměním v kolektivním řešení. Jeho manželka Vlasta rovněž byla za-
pojena ve veřejném životě, ve svazu žen a místní skupině ČSČK. Bylo
zdlouhavého jednání, než se získal nový předseda OB, je jím učitelka Jitka Krau-
sová. Mateřská škola má nedostatek žáků 10–12, norma je 18. Situací se zabý-
vala školská komise a znovu předseda komise s. Rampas, osobně jednal s rodiči,
kde předpoklady byly k posílání dětí do školky, výsledek však minimální. Ve vět-
šině místech je situace opačná, mnohdy se musí čekat dlouho, než je děcko ve
školce umístěno. Každé 2 měsíce konala se schůzka SRPŠ, s průměrnou účastí
30–35 osob. Plán kult. osvětový byl uskutečněn podle programu. Nebyly prove-
deny 2 besedy, onemocněním lektora. Staří písmáci kraje a Kdo byl Kenedy?
S porozuměním se setkaly zdravotnické besedy s MUDr. Krámským z Jilemnice.
Pak cestopisné, doplněné barevnými diapozitivy. Květnové (májové) manifes-
tace zúčastnili se občané Vítkovic v Jilemnici. Rovněž v květnových oslavách
byla štafeta přátelství a míru k 50. výročí VŘSR, pozdrav na stuhu štafety na-
maloval s. Rampas a byla předána další větvi štafety v Hrabačově předsedou
MNV s. Novotným. Kulturní akce k 50. výročí VŘSR: Co víš o SSSR? Vliv
VŘSR na vznik ČSSR. Otázka životní úrovně a rozvoj národního hospodářství
u nás a v SSSR. Filmové představení. Výstavka dárků a dopisů od dětí ze SSSR.
Zeměpisná beseda o Sov. Svazu (Kavkaz) s diapositivy. Zdravotnické besedy:
O léčivech, Co víme o rakovině, hygiena. Únorové události, výročí Lenina, 3 zá-
jezdy do divadla, tělovýchov. vystoupení. Školní besídka v kulturním domě. Ces-
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topis: Krkonoše, Cesta po Jugoslávii. Výstavka knih, kurs šití a vaření, 4 taneční
večery, 2 besedy v rekreačních střediscích. Těl. podniky: přebory na lyžích, zá-
vody ve skoku na lyžích, sdružené disciplíny, zájezdy na závody, turnaj v odbí-
jené, vodácké putování. Celková účast na kult. a osv. Akcích 3 700 osob. Na
představeních kina se účastnilo 4 596 diváků. Kino je delší dobu v obci vážným
problémem. Jeho provoz je ztrátový, a to přibližně 50,– Kčs na jedno představení.
Do kina chodí skoro výhradně mládež a je to jediné, co mladí v podmínkách hor-
ské obce mají k vyžití a společenskému sblížení a proto je třeba i za těžších pod-
mínek provoz kina udržet. V rámci aktivu pro občanské záležitosti bylo
blahopřáno k jubileu 70. narozenin Ryplu Jar., č. p. 300, Vackové M., Láskovi
čp. 172, k 80. narozeninám Udatné Fr. č. p. 164. Významné jubileum slavili F. Ur-
banec č. p. 272, Pochopová Jos. č. p. 236. Oba jubilanti v listopadu slavili 90 let
svého života, v dobré tělesné i duševní svěžesti. Osobně popřáli jubilantům předs.
NV s. Novotný, předs. Aktivu obč. záležitosti s. Rampas. Oběma oslavencům
předáno po 300,– Kč a dodatečně popřáno ještě členkami svazu žen s. Šestáko-
vou a Rampasovou a předaly bonboniéru.

V naši obci byl prováděn průzkum takzvaný Mikrocensus v 10 rodinách, po
stránce životní úrovně a celé skladby otázek souvisejících s rozvojem celé ro-
diny a všech příslušníků včetně nejbližších příbuzných. Průzkum šetřil s. Ram-
pas. Na školách se jeví všeobecný pokles žáků. V horských oblastech je to velmi
markantní. U nás se bude muset zrušit mateřská škola, a stěží se udrží i útulek pro
velmi malý počet dětí. Nejnižší důchody byly u nás upraveny tak, že není nikoho
pod 400,– Kčs, a jsou-li důchodci manželé, činí všude hranice výše než 700,–
Kčs. Důchodců je u nás 42, důchody měsíčně 26 945,– Kčs, průměr na důchodce
641,– Kčs. V držení je 52 televizorů, 101 rozhlasových přijímačů. Obyvatel mají
Vítkovice 331 trvale hlášených. 164 mužů, 167 žen. Přechodně hlášených 80.
K tragické události došlo 23. 8. Náš občan R. Pirkl při jízdě na motocyklu v Lázni
Bělohradě, srazil se s 77letým cyklistou, který se zabil a R. Pirkl vyvázl s vá-
žným zraněním.

Narozeni:
Janouchová Kristina 26. 3. čp. 44
Braun Ladislav 24. 4. čp. 281
Kašpárek Miroslav 24. 4. čp. 31
Hartigová Hana 13. 5. čp. 36
Trojanová Iva 28. 6. čp. 49
Jech Josef 10. 8. čp. 355
Tomáš Petr 6. 9. čp. 354
Koláčná Renata 23. 9. čp. 328
Nechanická Jana 17. 11. čp. 20
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Zemřeli:
Vocásková Františka čp. 39, pohřeb žehem – Semily, 76 let, 13. 1.

zemřela: stáří, obřad děkan, rozloučení Rampas
Janouch Karel čp. 44, pochován Křížlice, 88 let, 13. 2. stáří
Novotná Ludmila čp. 354, pohřeb žehem Semily, 54 let, 29. 4. zhoubná

nemoc století, rozloučení Rampas
Krof Antonín čp. 333, pohřeb žehem Semily, 77 let, 29. 4. stáří, rozloučení

Rampas
Urbancová Barbora čp. 272, pochována Horní Štěpanice, 89 let, 25. 4. stáří,

církevní pohřeb, rozloučení Rampas
Kittlerová Jana čp. 45, pochována Vítkovice, 21 let, tragická smrt při

porodu, církevní pohřeb, rozloučení Rampas
Procházková Anna čp. 167, Pochována Horní Štěpanice, 55 let, 8. 9. zhoubná

nemoc století, církevní pohřeb, rozloučení Rampas

Sňatek uzavřeli:
Drahomíra Hančová čp. 341, Chlumský Jiří. Dostali byt po rodině Jechově

v domě čp. 355
Nosková Ludmila čp. 236, Kirhof Rudolf. Přestěhovali se do Kolína n. Lab.
Kittlerová Jana čp. 28, Jirouš Jaroslav. Zatímně bydlí u rodičů ve škole čp. 28

Odstěhovali se:
Hrubá Marta z čp. 255 do Rokytnice n. Jiz. – domov důchodců
Zajíc Zdeněk z čp. 316 do Hradce Králové čp. 852
Zajícová Věra z čp. 333 do Hradce Králové čp. 852
Štěpánková Marie čp. 140 do Dobříše
Mewaldová Jana z čp. 358 do Vrchlabí čp. 895
Pňaček Štefan z čp. 245 do Okrouhlic, okres Česká Lípa
Pňačková Margit, Pňaček Štefan, Pňaček Ladislav a Pňaček Miroslav tamtéž
Jech Josef z čp. 355 do Studence čp. 38
Jechová Vlasta, Jechová Lenka, Jechová Vlasta a Jech Josef tamtéž
Vosáhlo Eduard z čp. 339 do Pardubic
Nosková, provdaná Kirchlová Ludmila z čp. 236 do Kolína
Pohořalý František z čp. 31 do Valteřic čp. 82
Pohořalá Libuše, Pohořalá Svatava a Pohořalá Petruše tamtéž
Šimčík Milan z čp. 176 do Štěpanic
Šimčíková Jana z čp. 176 do Štěpanic
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Přistěhovali se: (trvalý pobyt)
Janát Antonín z Vrchlabí do Vítkovic-Míseček čp. 140
Kulhánková Marie ze Seletic do Vítkovic-Míseček čp. 140
Jirouš Jar. z Vrchlabí do Vítkovic čp. 28
Kašpárek Pavel, Kašpárková Stanislava, Kašpárková Pavla z Úžic

do Vítkovic čp. 31
Nesvadbová Anna z Jestřabí do Vítkovic čp. 333
Nesvadbová Soňa z Jestřabí do Vítkovic čp. 333
Chlumský Jiří z Jičína do Vítkovic čp. 355
Novotný Miroslav, Novotná Antonie, Novotný Zdeněk, Novotná Ester,

Novotná Eva, Novotný Petr a Novotný Dobroslav z Drahobuz
do Vítkovic čp. 31

Maloobchodní ceny se v tomto roce mírně zvýšily oproti r. 1966 o 1,5 %.
Došlo k oboustrannému pohybu cen. U některých skupin zboží se projevila ten-
dence k zvyšování při zavádění nových výrobků na trh. Bylo to zejména u tex-
tilu, obuvi a koženné galanterii. Ceny zeleniny byly vyšší než v předcházejících
letech, u ovoce v průměru nižší. Dodávky zeleniny i ovoce se zpožďováním a se
sníženou hodnotou (starší). Celkově dodávky zboží do obchodu rostly pomaleji
než prodej zboží. Nedostatky se vyskytovaly v sortimentu např. u trvanlivých
salámů, šunky, některých druhů sýrů. Nebylo v letní sezoně dobré ani zásobování
pivem a nealkoholickými nápoji. V průmyslovém zboží nebyla kryta poptávka
spotřebitelů nábytku, stavebnin, instalačního materiálu, televizorů, některých
druhů pánských obleků a módního zboží.

Významným kvalitním prvkem v rozvoji životní úrovně, bylo dokončení
1. etapy zkracování pracovní doby, zavedením 44 hodinového pracovního týdne
a dvou volných sobot v měsíci v celém národním hospodářství. Nadále trvaly
některé závažné nedostatky v životní úrovni. Zejména zpožďování bytové vý-
stavby, nedostačující rozvoj obchodu služeb. Jednou z příčin stagnace služeb po-
skytovaných obyvatelstvu organizacemi místního hospodářství a družstev, byla
jejich orientace na ekonomicky výhodnější práce. Zvýšeným cenám některých
služeb dosud neodpovídá úroveň kvality a zkracování dodacích lhůt.

Ku konci měsíce prosince dály se přípravy pro volby do NV, které se měly
uskutečnit 19. 5. 1968. V přípravné práci dohodnuto volit do pléna NV 15 členů
a 5 náhradníků. Rada 5ti členná. Mělo být 10 členů KSČ, 10 bezpartijních. So-
ciální složení: 4 dělníci, 5 zemědělců a lesníků, 9 ostatních, 2 důchodci. Násled-
kem zkomplikování politické situace a se volby v roce 1968 nekonaly.

pokračování
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